
Møde i afdelingsbestyrelsen 14/09-21 AFD 18 

Deltagere bestyrelsen Martin, Arne, Per og Anette 

Ungdomsbo: Søren 

Beboer: Ingen fremmødte 

Vanlige beboermøder genoptages 2. tirsdag i måned 19-19.30 

1. Nyt siden sidst 

Anette har været til møde i 3-1, der afholdes bazar dag 18/9, afd. bidrager med 1500 kr. 

Afd har tilsluttet sig fællesmøder med øvrige afdelinger på stengårdvej imellem, der er ikke meldt 
datoer retur. 

2. Søren fra svarer på henvendelse fra bestyrelsen 

- Status på konti til aktiviteter og drift? Konti nulstilles 1/10. 

- Manglende pasning af haver flere steder i afdelingen? Mere regelmæssigt have eftersyn flere 
gange årligt fremadrettet. Ungdomsbo foreslår udarbejdelse af retningslinjer for opsætning af 
plankeværk, markiser mm gældende i afdelingen fremadrettet. 

- Manglende hækkeklipning retning af fliser mm i fællesområder? Afsat midler til retning af fliser 
og renovering af garager næste år. Meld fremad rettet løbende fejl og mangler til kundeservice så 
vil disse løbende blive behandlet. Bemandingen håbes normaliseret i løbet af vinteren og årshjul 
for vedligehold opdateres. 

- Arbejdet med udarbejdelse af 30 årsplaner og opsparing af midler til dette påbegyndes. 

3. Forslag fra Ungdomsbo om udarbejdning af nye retningslinjer for opsætning af plankeværk, 
markiser mm, virker relevant og vil blive udarbejdet i løbet af efteråret og komme til afstemning 
ved næstebeboer møde, forslag modtages ved de kommende beboermøder. 

4. Beboer med manglede have/minimal have har ansøgt Ungdomsbo om udvidelse af denne lig 
øvrige haver, ingen indvendinger fra bestyrelsen. 

5. Julefrokost, forsøges planlagt 5. december, der indhentes kuvertpriser og lokale bookning til 
næste møde. 

6. Foreslog om udskiftning af det røde borde-bænke sæt ved legepladsen, samt opsætning af 2 
bænke ud mod stengårdsvej, til brug for gangbesværede der går ned og handler. Ungdomsbo laver 
prisoverslag. 



 

 


